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Protokół Nr 40/2020 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 18 grudnia 2020 r. 

posiedzenie komisji odbyło się w jednej z sal lekcyjnych w Szkole Podstawowej w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Szulc Igor – przewodniczący komisji 

2. Wronecki Tomasz – zastępca przewodniczącego komisji 

3. Świerkowski Marek – członek komisji 

4. Szczęsna Ilona – członek komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna – Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia 

4. Roszak Joanna – starszy inspektor ds. ochrony środowiska 

5. Mikulska Aldona – Przedsiębiorstwo Usługowe Epro 

6. Pawłowska Katarzyna – inspektor ds. pozyskiwania środków zewnętrznych 

i współpracy z organizacjami pozarządowymi 

7. Słupczewska Ewelina – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Dąbrowie Biskupiej 

8. Borkowska Patrycja – Pełnomocnik ds. rozwiązywania problemów alkoholowych 

oraz przeciwdziałaniu narkomanii  

9. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

10. Radni Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, zgodnie z listą obecności 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Omówienie materiałów na XX sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

3. Sprawy bieżące – wolne wnioski. 

4. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 
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Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc o godzinie 9:00 otworzył 

posiedzenie Komisji, a następnie powitał członków komisji, Wójta Gminy Pana Marcina 

Filipiaka , Przewodnicząca Rady Gminy Panią Wiesławę Posadzy oraz przybyłych pracowników 

Urzędu Gminy.  

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad. 2. Omówienie materiałów na XX sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Pani Aldona Mikulska – przedstawiła prezentację dotyczącą wyznaczenia obszaru i granic 

aglomeracji Dąbrowa Biskupia.  

Prezentacja w wersji papierowej w załączeniu do protokołu.  

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionej prezentacji. 

Pani Joanna Roszak – poinformowała, że przedstawiony radnym projekt uchwały w sprawie 

wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Dąbrowa Biskupia musi zostać podjęty przez Radę 

Gminy do końca roku 2020. 

Dyskusja: 

Nie było pytań. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 

Pani Katarzyna Pawłowska - przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

opracowania „Strategii Rozwoju Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2021 – 2028” oraz projekt 

uchwały w sprawie określenia zasad, trybu i harmonogramu opracowania Strategii Rozwoju 

Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2021-2028. 

Dyskusja: 

Radna Aneta Ebekozien – Czy powyższą strategię będzie opracowywała firma co ostatnio? 

Pani Katarzyna Pawłowska – Nie.  

Radna Aneta Ebekozien – Ile będzie spotkań, jeśli chodzi o konsultacje? 

Pani Katarzyna Pawłowska – Planujemy trzy spotkania m.in. z mieszkańcami i z organizacjami 

pozarządowymi. Jednak z uwagi na obowiązujące obostrzenia z uwagi na wirus SARS-CoV-2 

trudno mi powiedzieć, czy te konsultacje będą na zasadzie spotkań, czy raczej przybiorą formę 

telefoniczną i korespondencyjną.  

Radna Renata Gawrysiak – Czy ta strategia będzie opracowana wyłącznie przez firmę 

zewnętrzną? 

Pani Katarzyna Pawłowska – W opracowaniu powyższej strategii wezmą udział również 

pracownicy urzędu gminy.  

Radny Marek Świerkowski – Jaki jest koszt przygotowania strategii przez firmę zewnętrzną? 

Pani Katarzyna Pawłowska – Przygotowanie i aktualizacje to koszt 17 000,00 zł.  
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Nie było więcej pytań. Projekty uchwał został pozytywnie zaopiniowane przez komisję. 

Pani Ewelina Słupczewska - przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia trybu 

i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz 

szczegółowych warunków jego funkcjonowania 

Radna Aneta Ebekozien – Czy to oznacza, że poprzednia Kierowniczka GOPS została 

wycofana, a Pani weszła na jej miejsce? 

Pani Ewelina Słupczewska – Poprzednią Panią Kierownik Wójt Gminy wycofał zarządzeniem, 

natomiast ja jeszcze nie zostałam powołana. Po przyjęciu powyższej uchwały Wójt Gminy 

powoła nowy skład zespołu. 

Radna Renata Gawrysiak – Czy to Rada Gminy powołuje ten skład, czy Wójt Gminy? 

Pani Ewelina Słupczewska – Wójt Gminy. Obsługę administracyjną zespołu prowadzi GOPS.  

Nie było więcej pytań. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała radnych o konieczności wprowadzenia nowego 

punktu do porządku obrad „12.1. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 11 

grudnia 2020 r.”, z uwagi na to, że petycja wpłynęła i została rozpatrzona przez Komisję Skarg 

Wniosków i Petycji po wysłaniu materiałów na sesję.  

Radna Renata Frontczak – Jako Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

przedstawiła dwie petycje: 

1)  w sprawie prośby o podjęcie stanowiska w sprawie procedowanej ustawy o ochronie 

zwierząt; 

2) w sprawie podjęcia uchwały w sprawie szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2. 

Stanowisko Komisji jest następujące: uznanie obu petycji za niezasadne z uwagi na to, że 

podejmowanie takich stanowisk nie należy do kompetencji rady gminy. Komisja przygotowała 

odpowiednie uchwały w tej sprawie.  

Dyskusja: 

Nie było pytań. Projekty uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane przez komisję. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2020 rok.  

Radni otrzymali poprawiony projekt uchwały.  

Następnie Skarbnik Gminy omówiła wszystkie zmiany zarówno po stronie dochodów, jak 

i wydatków. 

Dyskusja: 

Radny Janusz Czarniak – Czy otrzymaliśmy jakieś dofinansowanie na budowę studni 

w Dąbrowie Biskupiej? 
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Pani Anna Kuberska – Nie, to jest zadanie własne gminy.  

Radna Renata Gawrysiak – Kiedy będzie funkcjonowała ta studnia? 

Wójt Gminy – Na obecną chwilę mamy wykonany odwiert. Musimy jeszcze ją zabudować. 

Trudno mi jest powiedzieć kiedy będzie to zrobione.  

Nie było więcej pytań. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2020 – 

2030. 

Poinformowała, że w powyższej uchwale wprowadzono wszelkie zmiany adekwatnie do zmian 

w budżecie. Radni otrzymali poprawiony projekt uchwały.  

Dyskusja: 

Nie było pytań. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła autopoprawkę Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia do 

projektu budżetu na 2021 rok.  

Dyskusja: 

Radny Marek Świerkowski – Ile będzie wynosiło nasze zadłużenie?  

Pani Anna Kuberska – Planuje się 5 054 780,26 zł, jednak to się wszystko może zmienić 

w ciągu roku.  

Radny marek Świerkowski – Czy nasza gmina otrzymała jakieś dofinansowanie z funduszu 

inwestycyjnego? 

Wójt Gminy – Staraliśmy się o środki na rozbudowę Szkoły Podstawowej w Ośniszczewku, 

jednak nasz wniosek został odrzucony. Do końca roku jest kolejny nabór wniosków, dlatego 

będziemy ponownie składali ten wniosek, jak i wniosek na przebudowę oczyszczalni ścieków 

i budowę budynku socjalnego.  

Radny Tomasz Wronecki – Czy otrzymaliśmy już jakieś środki z tego funduszu? 

Wójt Gminy – W tym roku był on pierwszy raz i otrzymaliśmy 500 tyś zł w pierwszym 

rozdaniu.  

Nie było więcej pytań. Autopoprawka została pozytywnie zaopiniowana przez komisję. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2021 rok po przedstawionej autopoprawce. 

Dyskusja: 

Nie było pytań. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 
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Pani Anna Kuberska – przedstawiła autopoprawkę Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia do 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa 

Biskupia na lata 2021-2033. 

Dyskusja: 

Radny Marek Świerkowski – Czy wiadomo jaki % subwencji oświatowej stanowią 

wynagrodzenia nauczycieli? 

Pani Anna Kuberska – W tej chwili nie jestem w stanie udzielić odpowiedzi na to pytanie.  

Wójt Gminy – Koszty utrzymania oświaty są ogromne.  

Radna Wiesława Posadzy – Czy bierze się pod uwagę sprzedaż budynku po byłym ośrodku 

zdrowia w Radojewicach?  

Wójt Gminy – Tak.  

Radny Tomasz Wronecki – Czy przekroczyliśmy już dopuszczalny wskaźnik zaciągania 

kredytów? 

Pani Anna Kuberska – Na obecną chwilę możemy jeszcze zaciągać kredyty.  

Nie było więcej pytań. Autopoprawka została pozytywnie zaopiniowana przez komisję. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2021-2033 po przedstawionej 

autopoprawce. 

Dyskusja: 

Radna Aneta Ebekozien – Ustalając cenę za wywóz odpadów komunalnych brano pod uwagę 

kary za brak segregacji, czy są one naliczane? 

Pani Anna Kuberska – Na obecną chwilę nie naliczono jeszcze takiej kary.  

Radna Renata Gawrysiak – Czy wykonanie instalacji fotowoltaicznej w Parchaniu dotyczy 

dworku? 

Pani Anna Kuberska – Nie, to dotyczy hydroforni.  

Nie było więcej pytań. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Województwa Kujawsko- Pomorskiego. 

Dyskusja: 

Nie było pytań. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 

Pani Patrycja Borkowska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie Gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz narkomanii na rok 2021. 

Dyskusja: 
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Radna Wiesława Posadzy – Czy są jakieś zmiany w programie? 

Pani Patrycja Borkowska – Zmianą jest to, że w chwili obecnej nie prowadzimy zajęć 

w świetlicach?  

Radna Aneta Ebekozien – Jak Pani widzi te spektakle w szkołach, skoro nie ma dzieci? 

Pani Patrycja Borkowska – Firma jest w stanie zorganizować takie spotkanie on-line, jednak 

ten temat przekazałam pedagogom szkolnym do rozważenia. Czekam na informacje z ich 

strony.  

Radna Aneta Ebekozien – Czy niewykorzystane środki przechodzą na następny rok?  

Pani Patrycja Borkowska – Tak. 

Radny Tomasz Wronecki – Podaje się, że na terenie naszej gminy nie było przestępstw 

narkotykowych. A jak się ma do tego odkrycie plantacji marihuany na terenie gminy?  

Pani Patrycja Borkowska – Policja podaje dane na koniec września 2020 roku.  

Przewodnicząca Rady Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Rady Gminy Dąbrowa Biskupia i Stałych Komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Dyskusja: 

Nie było pytań. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 

Ad. 3. Sprawy bieżące – wolne wnioski: 

Radny Igor Szulc– Czy jest pomysł na dostarczenie mieszkańcom nakazów podatkowych? 

Wójt Gminy – Myślimy nad tym. Koszt wysyłki pocztą to kwota 30 000,00 zł.  

Radny Marek Świerkowski – Uważam, że oświetlenie uliczne zbyt wcześnie jest włączane 

i zbyt późno wyłączane. Każda godzina w skali gminy, to są ogromne pieniądze.  

Wójt Gminy – Rozmawialiśmy na ten temat z przedstawicielem firmy ENEA i mamy mieć 

zmienione sterowanie.  

Radna Aneta Ebekozien – Chciałabym zgłosić, że nie świeci lampa w Parchaniu przy posesji 

nr 55. 

Radny Tomasz Wronecki – Lampa przy posesji nr 10 w Mleczkowie również nie świeci.  

Radny Janusz Czarniak – Czy otrzymaliśmy jakąś odpowiedź od Wojewody w sprawie pomocy 

dla terenów zalewowych z okresu letniego? 

Wójt Gminy – Tak. Przekazaliśmy tą sprawę dalej do warszawy, bo tak zasugerował 

Wojewoda.  

Radna Renata Gawrysiak – Czy pieniądze, które płacimy na Izby Rolnicze w jakiś sposób 

wracają do rolników? 

Wójt Gminy – Nie. To są środki m.in. na utrzymanie Izb Rolniczych. 
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Radny Tomasz Wronecki – Czy nadal będziemy wykładać środki na gazetę powiatową? 

Wójt Gminy – Mamy zabezpieczone środki na ten cel, jednak zastanowimy się jeszcze nad 

tym, ponieważ zmienił się jej właściciel. 

Radny Marek Świerkowski – Co się stało w Radojewicach?  

Wójt Gminy – Pękł zbiornik z biogazowni i zalewał pola. Ta substancja zbliżała się już do 

posesji i dlatego interweniowała straż pożarna.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 

Ad.4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc 

podziękował wszystkim za uczestnictwo i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, 18 grudnia 2020 r. , godz. 13:45 

  Protokółowała:    Prowadzący posiedzenie 

  Monika Wochna     Igor Szulc 


